

Irish Cal



Complex, well-balanced mineral food supplement for puppies of medium and large breeds, young dogs, and also pregnant and feeding bitches (dogs and cats). The mixture of high-quality minerals, are reach with phosphate and lactate of calcium, promotes correct development of healthy and flexible skeleton, strong teeth and a nice hairs. Ingredients: minerals, yeasts. Analysis: crude protein 1,9%, crude fibre 0,12%, crude fat 0,3%, crude ash 66,2%, moisture 13,6%, calcium 23%, phosphorus 15%, magnesium 0,8%. **Directions for use:** Daily dosage: for puppies and young dogs of small breeds, cats: 1/2 teaspoonful (2.5g); for puppies and small breed dogs of body weight up to 10kg - 1 teaspoonful; for medium and large breed dogs, for pregnant and lactating bitches - 3 teaspoonful; for kittens and cats (pregnant and lactating too) - 1 teaspoonful.

Комплексная, сбалансированная минеральная кормовая добавка для щенков средних и крупных пород, молодых собак, а также беременных и кормящих самок (собак и кошек). Смесь высококачественных минеральных веществ, обогащенная фосфатом и лактатом кальция, способствует правильному развитию здорового и гибкого скелета, крепких зубов и качественной шерсти. Состав: минеральные вещества, дрожжи. Анализ: протеин 1,9 %, клетчатка 0,12%, жиры 0,3 %, зола 66,2%, влага 13,6%, кальций 23%, фосфор 15%, магний 0,8%, вит В1 1,8 мг/кг, вит В2 1,2 мг/кг, вит В6 0,99 мг/кг, пантотеновая кислота 0,7 мг/кг, ниацин 36,0 мг/кг, холин 248 мг/кг. **Указания к применению:** Дозировка в день: щенкам и собакам мелких пород с массой тела до 10 кг по 1 чайной ложке; взрослым собакам средних и крупных пород, беременным и кормящим сукам по 3 чайных ложки; для котят и кошек (в том числе беременных и лактирующих) по 1 чайной ложке.

Item No	Content Содержание	Tray / кол-во в упаковке Carton / кол-во в ящике	Shelf Life Срок годности	EAN / Штрихкод	Languages / Языки на упаковке
12428	250 g powder / г. Порошка	- / 6	24 months / 24 мес.	8711231124282	CZ/LV/RUS